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1. Hvad er der sket siden sidst? 
 Sidsel er fraflyttet afdelingen, og har derfor forladt sin post som suppleant i bestyrelsen. 

 

 

2. Vaskehuset 
Der er stadig problemer med rengøring i vaskehuset. Vi har desværre ikke haft held med, at engagere 

beboerne i at deltage i den fælles rengøring af vaskehuset.  

Derfor vil vi have indhentet tilbud på rengøring a vaskehuset fra et rengøringsfirma.  

Dette tilbud vil blive brugt som reference til næste afdelingsmøde, hvor bestyrelsen vil stille forslag om 

rengøring af vaskehuset.  

 

3. Sommerfest 
Vi holder sommerfest. Vi laver er en afstemning om, hvilken dato der er mest passende, så vi har flest 

mulige arrangører der kan deltage i planlægningen af festen.  

 

4. Cykler 
Vi kan notere, at der igen er ved at være fyldt op i cykelskuret. Derfor vil vi til efteråret lave en ny 

cykeloprydning.  

 

 

5. Altaner 
Den sorte maling skaller stadig af på diverse altaner. Vi vil gerne have en afklaring på, om dette er en 

garantisag med den oprindelige maler, eller om der kan gøres noget ved denne problematik.  

 

 

 
 

 


